
Zápisnica z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Breznička, ktoré sa konalo dňa 
13.2.2023  o 18:00 hod. v kultúrnom dome.

Počet poslancov: 7
Prítomní poslanci: 7  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, Mgr. Marta 
Porubiaková, Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Vážené panie poslankyne, vážení poslanci vítam vás na druhom 
zasadnutí obecného zastupiteľstva v Brezničke v roku 2023. Na úvod schválime program rokovania. 

1. bod Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie
2. bod Kontrola uznesení
3. bod Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2023 o rozhodovaní o výške príspevku a spôsobe platby na 
čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce 
Breznička
4. bod Schválenie odmeny za vypracovanie Projektovej dokumentácie „Zvýšenie energetickej účinnosti
Centra voľného času  v obci Breznička“
5. bod Schválenie ceny za prenájom billboardu
6. bod navrhujem vypustiť po dohode s chlapcami
7. bod Rôzne
8. bod Diskusia

Kto je za to, aby sa dnešné zastupiteľstvo riadilo týmto programom?

Hlasovanie:
Za: 7  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, 

    Mgr. Marta Porubiaková, Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ďakujem. Ešte konštatujem, že sú prítomní všetci poslanci, takže 
obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

1./ bod Určenie zapisovateľa

Zapisovateľka bude pani Iveta Pauerová. Overovatelia zápisnice, môže byť Igor Melicher, Samko 
Miadok. Do návrhovej komisie navrhujem tradične Jozef Hedvigy, Peter Zavaterník. Kto je za to, aby 
návrhová komisia pracovala v tomto zložení?

Hlasovanie:
Za: 7  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, 

    Mgr. Marta Porubiaková, Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ďakujem.



2./ bod Kontrola uznesení

Mgr. Branislav Knechta, starosta: K tomuto bodu nemáme žiadne podklady. 

3./ bod Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2023 o rozhodovaní o výške príspevku a spôsobe 
platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Obce Breznička

Mgr. Branislav Knechta, starosta: V podstate vieme že náklady na stravu stúpajú, aj od vedúcej 
školskej jedálne sme dostali návrh na zvýšenie stravného … stravnej jednotky. V podstate tie stravné 
jednotky sú rozdelené do piatich pásiem a navrhujeme, aby sme boli zaradení do štvrtého pásma.           
Z okolitých škôl idú do piateho pásma, kde už za tú cenu sa dá aj niečo slušné navariť. Na jedno dieťa 
v materskej škole je určené 2,30, v základnej škole 2,65 na deň. Ako vieme, platia sa len suroviny, 
všetky ostatné režijné náklady znáša obec. To sú čiste prostriedky, ktoré sa využijú na nákup suroviny. 
Vyvesené bolo 9.1.2023, dostatočnú dobu a je to potrebné schváliť. Nemá nikto nič k tomuto bodu? 
Tak poprosím o uznesenie.

Poslanec Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: Uznesenie k bodu č. 3. 

Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje  Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2023 o rozhodovaní
o výške príspevku a spôsobe platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach
v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Breznička

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 7  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, 

    Mgr. Marta Porubiaková, Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ďakujem  všetci. Prejdeme k štvrtému bodu.

4./ bod Schválenie odmeny za vypracovanie Projektovej dokumentácie „Zvýšenie energetickej 
účinnosti Centra voľného času  v obci Breznička“

Mgr. Branislav Knechta, starosta: V podstate máte všetci pred sebou cenovú ponuku od projektanta       
v sume 2.200,- euro. Je to tam rozpísané na čo všetko potrebuje tie prostriedky použiť, ani som 
nevedel, že je to také zložité, koľko ľudí musí na tom pracovať. V podstate som sa rozhodol, že idem 
podať ešte žiadosť na starú klubovňu. Na zateplenie, prerobenie strechy, zvýšenie tepelnej účinnosti      
v podstate podľa tohto.
Poslanec Jozef Vaculčiak: Toto je všetko vlastne na tú klubovňu, áno?
Mgr. Branislav Knechta, starosta: To je klubovňa. Hej.
Poslanec Jozef  Vaculčiak: To je vlastne tých 2.200 euro za jeho odmenu, čo on toto spraví, hej?
Starosta: Projekt čo vypracuje.
Poslanec Jozef  Vaculčiak: Hej
Poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: Vypracuje projekt. Toto je len cenová kalkulácia.



Starosta: No to je pre všetkých, čo sa na tom podieľajú, lebo niekto robí elektroinštalácie, niekto iný 
robí požiarnu ochranu, niekto iný robí ... posudok, rozpočet robí iný a oni už, on ich všetkých vyplatí    
z tohto. Statik je … ešte autorizovať to musí dať projektantovi, ktorý bude v tomto smere etablovaný. 
Navrhli sme tam, kotol na peletky, pretože pôvodne som myslel, že tam bude plyn, kotol. To 
nevychádzalo z hľadiska úžitkovosti tam tých … ukazovateľov. A iba dobre, ja som rád, že tam bude 
možnosť takáto, že ten kotol bude aj spôsobilý na kúrenie drevom. Kde v podstate v tomto sa nič 
nemení, akurát tam budú nejaké dva – tri radiátory a kotol na peletky. 
Poslanec Jozef  Vaculčiak: Vykurovať to bude celú tú budovu?
Starosta: Hej.
Poslanec Jozef  Vaculčiak: Tam tú väčšiu miestnosť,  menšiu, chodbu aj zadok?
Starosta: Určite sa to tam potiahne - potrubie, no ale zatiaľ sa to vykurovať nebude. To nemá význam. 
Myslíš tam kde boli umyvárky?
Poslanec Jozef  Vaculčiak: No, napríklad.
Mgr. Branislav Knechta starosta: Tam sa zatiaľ kúriť nebude. Lebo  ono spraví  sa len fasáda, vieš, 
vnútro zostane zatiaľ také.
Poslanec Jozef  Vaculčiak: Ale budú aj dvere vzadu, tam pri tom … ? lebo tam hockto môže hocikedy 
vojsť tam, keď už to bude …
Starosta: Tak  to určite sa už urobí tak. Aj výplne sa menia, tie ktoré nie sú vymenené, čiže  tie dvere sa 
vymenia, okná, ktoré sú tam vymenené, tie ostávajú, aby sa zase dobré veci nemenili sú tam plastové 
okná, pomerne nové dvere – vstupné, tak tie ostanú, ale tie okná, ktoré nie sú vymenené, tam vzadu je 
sklobetón, to sa všetko vymení. 
Poslanec Igor Melicher: Tam by si mohol rozmýšľať (oslovil poslanca Vaculčiaka), VÚC-ka dáva na 
takéto veci peniaze, teraz neviem no, keď je takáto situácia, ale dáva. Viem, že z Kokavy Chromek 
pobral dosť na …
Starosta: Ale z Kokavy Chromek je, bol poslanec. Vieš.
Poslanec Igor Melicher: No ale vieš, dá sa niečo. Len treba tam, treba na to, vieš, sa pozrieť na to. Ja 
neviem, že čo tam …
Starosta: Ale myslíš na vybavenie. Hej?
Poslanec Igor Melicher: Na vybavenie. Hej. Nie len na vybavenie, aj na úpravu. Dajú skorej  jeden rok 
na úpravu.
Starosta: No vnútorných priestorov.
Jozef Vaculčiak: Veď to netreba všetko naraz.
Poslanec Igor Melicher: A potom o ďalší rok, alebo dva, už na zariadenie. 
Poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: Ale musí to žiadať nejaká organizácia.
Poslanec Igor Melicher: No veď hej, ale to nak si on, Jožo, nak sa Jožo toho chytí.
Poslanec Jozef  Vaculčiak: Príklad poviem, prvý rok bolo by tam sieťku, lepidlo, stierku.
Mgr. Branislav Knechta starosta: Tak jedine obec môže žiadať, lebo ...
Poslankyňa Mgr. Marta Porubiaková: Obec, alebo si môžu spraviť občianske združenie. 
Mgr. Branislav Knechta, starosta: No len majetok bude vždy obecný ...
Mgr. Porubiaková, poslankyňa: áno
Mgr. Branislav Knechta, starosta: … zhruba, lebo kým bude ...
Mgr. Porubiaková: jaj, hej, máš pravdu. 
Starosta: .. viazanosť projektu, 
Mgr. Porubiaková: áno
Starosta: ...tak musíme ju aj mať a nemôže previesť, ani nič, nejako päť rokov.
Jozef Hedvigy, zástupca starostu: Ono nie je isté, či toto bude ešte.
Starosta: To je jasné, to ešte nevieme. To by v prvom rade muselo prejsť.
Jozef Hedvigy: Keby bolo toto a je to urobené, tak môžeme sa rozprávať ďalej. 



Poslanec Igor Melicher: Však sú, sú peniaze, veď peniaze sú v štáte, veď nám Únia dáva peniaze. 
Toľko miliárd, koľko prišlo teraz a neviem kde sa strácajú, vieš no. Či idú dade mimo dade. Malo by 
ísť na obce peňazí dosť, len ... 
Poslanec Jozef Vaculčiak: Podľa mňa, keby sa to dá dokopy kúsok aj zvnútra,  tak by tam chodilo aj 
viac ľudí ako tam chodí. Tam chodíme asi traja.
Starosta: Tam zatiaľ ešte len … , máme čas zatiaľ. 
Poslanec Peter Zavaterník: … ešte nejaké projekty ...
Starosta: Ako nemyslím nejaké projekty hej, ale to nie je systémové riešenie vieš, že sem tam ti môžu, 
nemusia schváliť, ale zobrali nám podielové dane, ktoré sme mali ... 
Poslanec Igor Melicher: Tak ale treba skúšať. Ja som za.
Poslankyňa Porubiaková: No keď nemáš projektovú dokumentáciu, nemôžeš požiadať… takže 
nemáme v postate …
Poslanec Peter Zavaterník: ...treba vypracovať.
Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ale my už pracujeme aj na žiadosti. Do druhého marca žiadosť musí 
byť podaná, na tom sa pracuje.
Poslanec Jozef  Vaculčiak: Na tom vonkajšku?
Starosta: Hej, hej. Toto, na tomto … Zatiaľ sa nám ... vo fonde celkom darilo, tak nevie, toto je už 
štvrtá žiadosť. Tri nám zatiaľ schválili.
Poslanec Igor Melicher: Keď nedávaš, tak nedajú, keď dáš, tak dajú.
Starosta: Áno
Poslanec Jozef Vaculčiak: Nevyskúšaš, nevieš.
Starosta: Hej. Dobre, ak nemáme nič k tomu, poprosím uznesenie.
               
Poslanec Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: Uznesenie k bodu číslo 4.

Obecné zastupiteľstvo v Brezničke  schvaľuje  odmenu za vypracovanie projektovej  dokumentácie
„Zvýšenie  energetickej  účinnosti  centra  voľného  času  v  obci  Breznička“  v  sume  2.200,-  Eur
od dodávateľa Ing. Patrika Folka - Project  House Breznička 160 z rezervného fondu.

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 7  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, 

    Mgr. Marta Porubiaková, Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

5./ bod Schválenie ceny za prenájom billboardu

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Ďakujem  všetci. Prejdeme k piatemu bodu schválenie ceny za 
prenájom billboardu, čo máme tam na vstupe do obce, ako vieme. Základnú cenu tam máme schválenú 
120 euro. Dostal som ponuku 70 euro mesačne a dlhodobý prenájom minimálne rok s výhľadom na 
ďalšie roky, možno až päť rokov, tak v podstate navrhujem, aby sme to prijali, takúto ponuku, lebo 
pokiaľ nie sú voľby, tak ten billboard tam je prázdny a myslím si, že keď je to takto zabezpečené po 
celý rok, tak to bude efektívnejšie, ako raz za čas tam nejaký.
Poslanec Igor Melicher: Poprípade môžeme ešte jeden urobiť, čo bude na voľby. 
Poslanec Jozef  Vaculčiak: Akurát som to chcel povedať, že ešte by sa mohli jeden, dva kľudne,  keď    
z toho bude profitovať obec.



Starosta: Už také ideálne miesto nemáš, to je miesto fakt ako dobré tam.
Jozef Hedvigy, zástupca starostu: Ale vedľa neho by mohol byť.
Poslanec Igor Melicher: Vedľa neho by ešte vyšiel.
Jozef Hedvigy, zástupca starostu:Vedľa neho, to sa pýtal.
Starosta: Vieš čo, nevojde tam, lebo to je viac ako polovica.
Jozef Hedvigy: Tak by sme ho nie taký istý, ale menší.
Starosta: Ale to je štandardný rozmer.
Poslanec Igor Melicher: Na billboardy musí byť rozmer.
Jozef Hedvigy: Hej musí?
Igor Melicher: Áno.

Starosta: Ako nemusí, vieš, ale to je taký štandardný rozmer, ako oni sa vedia prispôsobiť. 
Jozef Hedvigy, zástupca starostu:  … A nevojde hej? Ja som v podstate nevedel, že nemôže byť  menší.
Peter Zavaterník: Môže.
Jozef Hedvigy:  Môže.
Mgr. Branislav Knechta, starosta: Môže hej, len ako čo som ja skúmal rozmery, tak …
Jozef Hedvigy: Až by bola bitka oňho, tak ho urobíme.
Starosta: Hej.
Poslanec Jozef Vaculčiak: Na druhu stranu obce? 
Poslanec Samuel Miadok: Pri ihrisku.
Poslanec Jozef Vaculčiak: Pri ihrisku?
Poslankyňa Marta Porubiaková: Tam kde?
Starosta: Pozri sa, to nemáš také jednoduché, tam keď niečo chceš postaviť, musíš mať stavebné 
povolenie a tu sme dali len dosky, vieš, na hotové niečo. 
Poslanec Jozef Vaculčiak: A na plot? keby sa to pripevní?
Mgr. Branislav Knechta, starosta: To je už iné, tam musíš otočiť hlavu, to nie je také jednoduché. Ten 
plot za chvíľu sám spadne.
Poslanec Igor Melicher: Musí to byť určitý počet metrov od cesty a to my tam nespĺňame. To by musel 
byť, musel by byť billboard dnuka na ihrisku … 
Starosta: Hej.
Posl. Igor Melicher: … za plotom. Lebo neviem či to tuto neni tridsať metrov, alebo koľko od cesty, 
musí byť. 
Starosta: Toto má tú výhodu ...
Poslanec Jozef Vaculčiak: Potom ani tu nemôže vyhovovať, aj to je blízko.
Zástupca starostu: Jozef Hedvigy: Aj toto je blízko pri ceste.
Posl. Igor Melicher: Ale to neni klasický billboard.
Zástupca starostu Jozef Hedvigy: Jáj. Už keby si chcel rúru, tak nedajú povolenie.
Starosta: Ale to je vieš, to ty si môžeš na svoju budovu nalepiť čo chceš.
Posl. Igor Melicher: Klasický billboard keď chceš spraviť, musíš mať povolenie a musí byť …
Starosta: Zato tam, vieš ako nebolo treba nič, … lebo už všetko stálo.
Posl. Igor Melicher: Možnože keby sme v areáli, neviem ako je v areáli, vieš, že či potrebuješ stavebné 
povolenie.
Posl. Peter Zavaterník: Nie. V areáli nie.
Posl. Igor Melicher: Vieš, obecné, že na ihrisku a tak za plotom a trošku ho dať tak na ... vieš do kriva, 
aby ho … do šikma, a čože to nemusí byť z dajakého krásneho materiálu, dáke rúry staré, železné.
Jozef Hedvigy, zástupca starostu: Ak príde niekto s návrhom, že si tam chce dať reklamu, tak  mu 
postavíme.
Igor Melicher: Postavíme tam, aj štyri vieme postaviť.
Posl. Jozef Vaculčiak: Nemusia byť v rovine, ale takto (znázornil do šikma).



Jozef Hedvigy: Keď príde, len neviem kto, dneska nemajú veľmi … no ale.
Posl. Igor Melicher: Keď ideš do Žiliny, tak máš na každých piatich metroch je billboard, nestíhaš 
sledovať. Potom sú havárie.
Starosta: ... Toto je jedno také dobré miesto, tam … vidíš v Poltári sú ešte teraz, tam, tak isto ako aj na 
tomto predvolebné plagáty.
Posl. Marta Porubiaková: Na činžáku oproti mestskému úradu, tie už vymenili.
Starosta: Toto je také dobré miesto.
Posl. Igor Melicher: No a tuto čo má tento Polák, to je, to je …
Starosta: Tiež na budove. Na budovu si môžeš ...
Posl. Igor Melicher: Ale to je, to je majetok tej, to jej platí?
Starosta: Tak ja neviem či jej platí, ale dom patrí pani XXXX. Ty si dom môžeš vyzdobiť ako chceš.
Posl. Igor Melicher: Veď, iba sa pýtam. 
Starosta: Keď je dobre umiestnený, situovaný. To by tu bolo možno na kultúrnom dome … pri ceste … 
to by trošku aj špatilo.
Posl. Igor Melicher: Žeby bola Breznička billboardová? …
Mgr. Branislav Knechta, starosta: Dobre tak pristúpme k uzneseniu.

Poslanec Peter Zavaterník, člen návrhovej komisie: Uznesenie k bodu číslo 5.

Obecné zastupiteľstvo v Brezničke schvaľuje   cenu  70,- Eur  / mesačne, za prenájom billboardu

Mgr. Branislav Knechta, starosta: Kto je za prijatie tohto uznesenia?

Hlasovanie:
Za: 7  Jozef Hedvigy, Jana Kuklová, Igor Melicher, Samuel Miadok, 

        Mgr. Marta Porubiaková, Jozef Vaculčiak, Peter Zavaterník
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0

Starosta: Ďakujem.

K bodu č. 7./ Rôzne

Mgr, Branislav Knechta, starosta: Siedmy bod rôzne. Ja nemám nič.

K bodu č. 8./ Diskusia

Mgr. Branislav Knechta, starosta: ôsmy bod diskusia.

Poslanec Igor Melicher: Ja som dostal také upozornenie, máme na ihrisku, no na starom, ako 
pochválili, že je tam sáčok na exkrementy, psie, len je plný už dlho, že treba ho aj raz za čas vymeniť, 
aby …, akože chvália, že dobre, že je, len treba ho raz začas vymeniť.
Starosta: Mňa to už tiež napadlo, len nevyšlo mi to, že by som sa tam išel pozrieť.
Poslanec Igor Melicher: Je plný, je plný.
Starosta: Ja som tam ... ešte nebol a ani vtedy som tam  nebol, ...
Igor Melicher: Je plný.
Starosta: … len z cesty som ho videl.



Poslanec Igor Melicher: … je pochvala, že máme, je pochvala,  ale treba ho aj, lebo už je plný, lebo 
chodia tam venčiť psíky.
Mgr. Branislav Knechta, starosta: Dobre, ďakujem za účasť. Končím dnešné zastupiteľstvo.

Mgr. Branislav Knechta
starosta obce

I. overovateľ II. overovateľ
Igor Melicher, poslanec OZ Samuel Miadok, poslanec OZ


